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Abstract (en)
The boot (1) consists of an upper (2) with a sole (3) attached to the underside. The upper is made from a more supple material than the sole. The
sole is made with a series of upward projections extending from its edge which pass over the foot and have their upper ends joined by fastenings.
The projections are moulded in one piece with the sole and positioned symmetrically in relation to the sole's lengthwise axis. They are in four pairs
in line with the tow joints, the metatarsal bones, the instep and the base of the tibia. The boot's upper is made from a plastics material which is
moulded with recesses to receive the sole projections.

Abstract (fr)
Chaussure (1) pour la pratique du surf de neige, du type comportant : une tige (2) enserrant le pied et le bas de la jambe ; une semelle (3) solidaire
du dessous (5) de la tige (2), ladite tige étant en un matériau plus souple que celui de la semelle ; des moyens de serrage (18, 19) de la tige (2) sur
le pied et sur le bas de la jambe, caractérisée en ce que la semelle (3) présente des prolongements (6, 13) latéraux remontant sur les cotés du pied,
I'extrémité supérieure de ces prolongements comportant des éléments (15, 17) destinés a coopérer avec les organes de serrage (18, 19). <IMAGE>
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